
Protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w dniu 28.05.21 r. 
Sala CKiIO ul. Świerkowa, godz. 18.00 

 
Obecni radni: 
Przewodniczący Paweł Dziekański 
Wojciech Sancewicz 
Wojciech Żółtowski 
Małgorzata Łaskarzewska 
 
W trakcie przerwy do prac komisji dołączyła -  
Anna Olejniczak-Siara 
 
Obecni goście:  
Skarbnik Miasta Agnieszka Czarnecka 
 
1. Otwarcie Posiedzenia 
Przewodniczący Paweł Dziekański otworzył posiedzenie i stwierdził kworum. Następnie 
przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń Komisji Rewizyjnej 
Radni, omówili poprawki w protokołach z poprzednich posiedzeń, na prośbę radnego 
Żółtowskiego uściślono informacje i pojawiające się wątpliwości konsultując z panią skarbnik 
pojawiające się pytania dotyczące budżetu i finansów miasta. 
Radni podjęli głosowanie nad dwoma protokołami 
I. głosy za 3, przeciw 0, wstrzymujące się 1 
II. głosy za 3, przeciw 0, wstrzymujące się 1 
 
3. Kontynuacja prac nad absolutorium dla Burmistrza Miasta za 2020 r. 
Przewodniczący krótko objaśnił zaawansowanie prac nad absolutorium i zaznaczył, że bieżąca 
komisja służy przede wszystkim spisaniu treści wniosku o absolutorium i dopracowaniu 
szczegółów oraz doprecyzowaniu niejasnych dla radnych kwestii. 
Radny Żółtowski upewnił się co do formy oraz szczegółowości treści uzasadnienia dot. 
absolutorium oraz skonsultował z radymi oraz panią skarbnik jaki sposób najlepiej przyjąć. 
Po dyskusji Radni uzgodnili wspólne stawisko, rozpoczynając pracę nad zawartością i 
redagowaniem szczegółów tekstu. 
Przewodniczący podziękował pani Agnieszce Czarneckiej za obecność i wyjaśnienia, pani 
skarbnik opuściła posiedzenie. 
 
Przewodniczący zarządził przerwę w której radni opracowali treść brzmienia wniosku 
absolutoryjnego. 
 
W trakcie przerwy dołączyła radna Anna Olejniczak-Siara. 
 
Po ponownym otwarciu posiedzenia, treść wniosku absolutoryjnego odczytała głośno radna 
Olejniczak-Siara, radni wspólnie analizowali treść i poprawiali niejasno brzmiące treści i 
stylistykę wniosku. 
 
 



Radni podjęli głosowanie nad przyjęciem wniosku 
Za 5, przeciw 0, wstrzymujące się 0 
 
5. Sprawy Rożne – brak 
 
6. Wolne wnioski – brak 
Radny Żółtowski sprawdził  skrzynkę mailową, nie wpłynęły uwagi od mieszkańców, na sali 
mieszkańcy również nie byli obecni. 
 
Protokół sporządziła  
Radna Anna Olejniczak-Siara 
 

Przewodniczący  
Komisji  Rewizyjnej  

/-/ 
Paweł Dziekański 

 


